
  (KLASA: 024-02/23-02/02) 

ZAPISNIK 

 

12. sjednice Županijske skupštine 

    Bjelovarsko-bilogorske županije 

 

održane dana 24. svibnja 2023. godine u 12,00 sati u velikoj vijećnici  

Bjelovarsko-bilogorske županije 

 

 Utvrđeno je da na sjednici prisustvuje natpolovična većina članova Županijske 

skupštine Bjelovarsko-bilogorske županije, odnosno da je od 39 vijećnika prisutno 30 i to: 

Josip Benić, Damir Lneniček, Obrad Komlenić, Fredi Pali, Miroslav Bažant, Marijo Puškarić, 

Leo Valentić, Josip Stjepanović, Slavko Došen, Goran Romek, Bojana Hribljan, Aida Sučić, 

Zlatko Barila, Sandra Drašković, Marijan Žiher, Branka Vekić, Marijan Sabolović, Stanko 

Grčić, Ivan Beljan, Boro Bašljan, Dinko Pirak, Slavko Prišćan, Dubravka Dragašević, Josip 

Bilandžija, Zoran Bišćan, Ivica Vranić, Anamaria Šepl Plentaj, Ivan Marković, Mladen 

Marinković, Drago Hodak, Silvestar Štefović, Zdenka Iharoš. 

 

 Osim članova Županijske skupštine sjednici su prisustvovali: Marko Marušić – župan 

Bjelovarsko-bilogorske županije, Saša Lukić – zamjenik župana Bjelovarsko-bilogorske 

županije, Tanja Novotni Golubić – zamjenica župana Bjelovarsko-bilogorske županije, Ivana 

Legin – pročelnica Upravnog odjela za pravne i zajedničke poslove, Mirjana Posavac – 

pročelnica Službe ureda župana, Suzana Raguž Pehar – pročelnica Upravnog odjela za 

financije, Andrea Prugovečki Klepac – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i 

obrazovanje, Martina Posavac Ćurić – pročelnica Upravnog odjela za gospodarski razvoj i 

komunalne djelatnosti, Arijana Andri – službenica koja privremeno obavlja dužnost pročelnika 

Upravnog odjela za prostorno uređenje, gradnju, zaštitu okoliša i zaštitu prirode, Zlatko Pavičić 

–pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, Andrea Bengez – pročelnica Upravnog odjela za 

zdravstvo, demografiju i mlade, Darko Marčinković – pomoćnik pročelnika Službe ureda 

župana, Matea Gebik – viša savjetnica za pravne i zajedničke poslove, Ela Vojtek – viša stručna 

suradnica za poslove Županijske skupštine, Josip Ključar – informatički referent, Marko 

Karakaš- informatički referent, Sanela Grbaš Bratković – ravnateljica Opće bolnice Bjelovar, 



Vedran Trupac – ravnatelj Zavoda za javno zdravstvo Bjelovarsko-bilogorske županije, Josip 

Rajković – ravnatelj Doma zdravlja Bjelovarsko-bilogorske županije, Nenad Mrzlečki – 

Rvnatelj Zavoda za hitnu medicinu Bjelovarsko-bilogorske županije, Katarina Fehir Šola – 

ravnateljica ZU Ljekarne Bjelovar, Sanela Mlatilik – ravnateljica Doma za starije osobe 

Bjelovar, Nataša Koronc – ravnateljica Župabijske uprave za ceste, Zoran Polenus – ravnatelj 

Ustanove za profesionalnu rehabilitaciju i zapošljavanje Suvenir Arbor, Zlatko Salaj – direktor 

Bjelovsarskog sajma d.o.o., Saša Križ – ravnatelj Zavoda za prostorno uređenje Bjelovarsko-

bilogorske županije, Milan Obranović – ravnatelj Javne ustanove za upravljanje zaštićenim 

dijelovima prirode Bjelovarsko-bilogorske županije, Snježana Bogović Bradvica – ravnateljica 

Javne ustanove razvojne agencije Bjelovarsko-bilogorske županije. 

 Zapisnik 11. sjednice Županijske skupštine prihvaćen je sa 30 glasova “za”. 

 Potom je sa 29 glasova “za” i 1 glasom „protiv“ donijet sljedeći: 

 

D n e v n i  r e d : 

 

1. Aktualni sat; 

2. Donošenje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Bjelovarsko-bilogorske županije za 

2022. godinu; 

3. Donošenje: 

a) Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u školstvu 

Bjelovarsko-bilogorske županije za 2022. godinu; 

b) Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u sportu i 

rekreaciji Bjelovarsko-bilogorske županije za 2022. godinu; 

c) Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi 

Bjelovarsko-bilogorske županije za 2022. godinu; 

d) Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u tehničkoj 

kulturi Bjelovarsko-bilogorske županije za 2022. godinu; 

e) Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u socijalnoj 

skrbi Bjelovarsko-bilogorske županije za 2022. godinu; 

f) Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u zdravstvu 

Bjelovarsko-bilogorske županije za 2022. godinu; 

g) Zaključka o prihvaćanju Izvještaja o izvršenju programa javnih potreba u 

djelatnosti Hrvatske gorske službe spašavanja, Stanice Bjelovar za 2022. godinu; 

4. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskim pokazateljima Ustanove 

za profesionalnu rehabilitaciju i zapošljavanje Suvenir Arbor i Zaštitne radionice Suvenir 

Arbor Vitae d.o.o. u 2022. godini; 



5. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskim pokazateljima za 

Bjelovarski sajam d.o.o. za 2022. godinu; 

6. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskim pokazateljima Javne 

ustanove Razvojne agencije Bjelovarsko-bilogorske županije za 2022. godinu; 

7. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskim pokazateljima za 2022. 

godinu Javne ustanove Zavoda za prostorno uređenje Bjelovarsko-bilogorske županije; 

8. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskim pokazateljima za 2022. 

godinu Županijske uprave za ceste Bjelovarsko-bilogorske županije; 

9. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskim pokazateljima za 2022. 

godinu Javne ustanove za upravljanje zaštićenim dijelovima prirode Bjelovarsko-

bilogorske županije; 

10. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu i poslovanju Opće bolnice Bjelovar za 

2022. godinu; 

11. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu i poslovanju Doma zdravlja 

Bjelovarsko-bilogorske županije za 2022. godinu; 

12. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu i poslovanju Daruvarskih toplica 

Specijalne bolnice za medicinsku rehabilitaciju za 2022. godinu; 

13. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu i poslovanju ZU Ljekarne Bjelovar – 

2022. godina; 

14. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvještaja o radu i poslovanju Zavoda za hitnu 

medicinu Bjelovarsko-bilogorske županije za 2022. godinu; 

15. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu i poslovanju Zavoda za javno 

zdravstvo Bjelovarsko-bilogorske županije za 2022. godinu; 

16. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o poslovanju Doma za starije osobe Bjelovar 

za 2022. godinu; 

17. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o dodjeli bespovratnih potpora Bjelovarsko-

bilogorske županije za razvoj gospodarstva i obrtništva u 2022. godini; 

18. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Programa rada Povjerenstva za ravnopravnost spolova 

Bjelovarsko-bilogorske županije za 2023. godinu; 

19. Donošenje Odluke o osnivanju Savjeta za socijalnu skrb Bjelovarsko-bilogorske županije; 

20. Donošenje: 

a) Odluke o donošenju Strategije razvoja palijativne skrbi u Bjelovarsko-bilogorskoj 

županiji za razdoblje 2023. – 2027. godine, 

b) Zaključka o prihvaćanju Akcijskog plana razvoja palijativne skrbi u Bjelovarsko-

bilogorskoj županiji za razdoblje 2023. – 2027. godine; 

21. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Prijedloga Sporazuma oko diobe prostora, radnika, 

vozila i opreme između Doma zdravlja Bjelovarsko-bilogorske županije i Zavoda za hitnu 

medicinu Bjelovarsko-bilogorske županije; 

22. Donošenje: 

a) Odluke o davanju suglasnosti na Statut Doma zdravlja Bjelovarsko-bilogorske 

županije, 

b) Odluke o davanju suglasnosti na Statut Zavoda za hitnu medicine Bjelovarsko-

bilogorske županije, 



c) Odluke o davanju suglasnosti na Statut Zavoda za javno zdravstvo Bjelovarsko-

bilogorske županije, 

d) Odluke o davanju suglasnosti na Statut Zdravstvene ustanove Ljekarne Bjelovar, 

e) Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Daruvarski toplica 

Specijalne bolnice za medicinsku rehabilitaciju; 

23. Donošenje Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Medicinske škole Bjelovar za 

potpisivanje ugovora sa dobavljačem opreme ponovljenog postupka Grupe II – 

Laboratorijska oprema, u projektu Regionalni centar kompetentnosti Medicinske škole 

Bjelovar KK.09.1.3.01.0006; 

24. Donošenje: 

a) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Rukavice i 

maske, 

b) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Medicinska i 

ostala oprema za otorinolaringologiju, oftalmologiju, ostale kirurške grane i 

anesteziju; 

25. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti za nastavak postupka javne nabave za izvođenje 

radova na projektu pod nazivom „Obnova terapijskog bazena i prostora masaže“ u 

Daruvarskim toplicama Specijalnoj bolnici za medicinsku rehabilitaciju; 

26. Donošenje Odluka o davanju ovlaštenja ravnatelju Zavoda za hitnu medicinu Bjelovarsko-

bilogorske županije, Nenadu Mrzlečkom, mag. oec., za provedbu postupka javne nabave: 

Vozila za hitnu medicinsku pomoć; 

27. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o proširenju djelatnosti Zavoda za 

javno zdravstvo Bjelovarsko-bilogorske županije. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



TOČKA 1. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi „Aktualni sat“. 

 G. Marijan Sabolović pozdravio je sve prisutne te upitao gđu. Natašu Koronc, ravnateljicu 

Županijske uprave za ceste u  da li se ŽUC javio na javni natječaj za izgradnju i rekonstrukciju 

cesta u Republici Hrvatskoj te kolike su mogućnosti ostvarenja te je upitao zašto se kasni s 

košnjom županijskih cesta. 

 Gđa. Nataša Koronc odgovorila je kako se košnjom krenulo kasnije radi problema sa 

sklapanjem ugovora s izvođačem usluga košnje trave, ali to je riješeno. Vezano za javni 

natječaj, navela je kako se Županijska uprava za ceste nije javila na javni natječaj za 

rekonstrukciju i obnovu cesta jer naša županija ne zadovoljava uvjete natječaja, odnosno naše 

ceste nisu uništene potresom. 

 Gđa. Sandra Drašković pozdravila je sve prisutne te upitala pročelnicu UO za društvene 

djelatnosti i obrazovanje, gđu. Andreu Prugovečki Klepac da li Bjelovarsko-bilogorska 

županija kao osnivač može poduzeti nešto po pitanju sigurnosti djece u školama, a potaknuta 

nedavnim događajima u Beogradu.  

 Gđa. Andrea Prugovečki Klepac pozdravila je sve prisutne te odgovorila da županija kao 

osnivač može kroz financiranje različitih projekata i organiziranjem predavanja na temu 

mentalnog zdravlja potaknuti svijest o tom problemu te na taj način spriječiti takve oblike 

nasilja što i čini. Navela je kako škole imaju stručne suradnike psihologe koji provode radionice 

s učenicima, ali njihovo zapošljavanje nije u nadležnosti županije već Ministarstva znanosti i 

obrazovanja.   

 Gđa. Bojana Hribljan pozdravila je sve prisutne te navela kako je na sjednici u prosincu 

2022. godine obećana uspostava centara izvrsnosti te su oni i navedeni kao stavka u proračunu 

za 2023. godinu no još uvijek ništa nije poduzeto po tom pitanju, stoga ju zanima da li će i kada 

biti? 

 Gđa. Andrea Prugovečki Klepac navela je kako je centar izvrsnosti djelovao do pojave 

virusa COVID19 te je obustavljen za vrijeme trajanja pandemije radi epidemioloških razloga. 

Na sjednici u prosincu 2022. godine pojasnila je kako će centar ponovno biti uspostavljen 

početkom iduće školske godine do kada će pokušati osmisliti način za njegovo funkcioniranje 

na način da bude pristupačniji većem broju darovitih učenika, a ne kao do sada samo onima 

koji su si mogli priuštit putovanja svake subote. 

 Gđa. Aida Sučić pozdravila je sve prisutne te upitala župana, g. Marka Marušića da li 

može on učiniti nešto po pitanju stanja u školama budući da smo svjedoci sve lošijih rezultata 

naših učenika te manjka stručnog kadra u školama te zamolila njegovo mišljenje na tu temu. 

 G. Marko Marušić pozdravio je sve prisutne te naveo kako je svjestan problema u školstvu 

budući da je i sam roditelj, ali je naveo kako taj problem postoji na nivou cijele države te da 

kao društvo moramo nešto promijeniti jer je tempo života takav da sve više vremena provodimo 

na radnom mjestu, stoga su djeca prepuštena sama sebi i sve više vremena provode na 

društvenim mrežama koje zasigurno u nekom omjeru negativno utječu na njihov razvoj. Isto 



tako, napomenuo je kako županija surađuje s resornim ministarstvom i svakako će učini sve iz 

svoje nadležnosti kako bi se problem smanjio. Također, svjestan je i problema s nedostatkom 

stručnog kadra u školama te je naveo kako županija pridonosi poboljšanju uvjeta rada učiteljima 

i profesorima kroz različite projekte i mjere poticanja zapošljavanja. 

 G. Ivan Beljan pozdravio je sve prisutne te naveo kako je do prije par godina postojao 

ured Agencije za plaćanja u poljoprivredi u svakom mjestu, ali je reformom na nivou cijele 

Hrvatske to ukinuto i sada postoji Središnji ured u Zagrebu s 21 podružnicom i 4 ispostave i to 

smatra problemom za rubna mjesta poput Sirača i Đulovca gdje poljoprivrednici moraju prijeđi 

dosta kilometara da bi došli do najbliže podružnice ili ispostave kako bi obavili nešto te je 

upitao župana, g. Marka Marušića da li je moguće učiniti nešto po tom pitanju kako bi se ti 

uredi vratili u sva mjesta ili se barem njihov broj povećao? 

 G. Marko Marušić  naveo je kako se slaže s g. Ivanom Beljanom te će zatražiti sastanak 

s ravnateljem Agencije za plaćanja u poljoprivredi kako bi pokušali pronaći rješenje tog 

problema jer smatra da trenutna situacija nema smisla te stvara nepotrebne troškove našim 

poljoprivrednicima.  

 

TOČKA 2. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Godišnjeg 

izvještaja o izvršenju Proračuna Bjelovarsko-bilogorske županije za 2022. godinu“. 

 Gđa. Dubravka Dragašević upitala je zašto su izdaci za  financijsku imovinu, odnosno 

otplatu zajmova iz 2021. godine skočili sa 12.637,00 na 34.529, 00, a kredit za bolnicu otplaćuje 

država te je zamolila pojašnjenje točke proračuna koja se odnosi na primitke od prodaje dionica 

u iznosu od 1 541 310,00, što to je?   

 Gđa. Suzana Raguž Pehar, pročelnica UO za financije navela je kako će odgovor na 

pitanje o financijskoj imovini dobiti pisanim putem, a što se tiče stavke proračuna vezane za 

prodaju dionica, objasnila je kako se radi o prodaji dionica Hidroregulacije d.d. 

 Gđa. Dubravka Dragašević upitala je kako je moguće da je prodaja dionica prikazana u 

Godišnjem izvješću za 2022. godinu, a one su prodane tek u 2023. godini? 

 Gđa. Suzana Raguž Pehar navela je kako to nije vidljivo iz Godišnjeg izvršenja za 2022. 

godinu te napomenula da gđa. Dubravka Dragašević to čita iz Financijskog izvještaja te će joj 

odgovor dostaviti pisanim putem.  

  

 Potom je sa 24 glasova „za“ , 1 glasom „protiv“ i 5 glasova „suzdržan“ donijet: 

Godišnji 

 izvještaj o izvršenju Proračuna Bjelovarsko-bilogorske županije za 2022. godinu 

 



 

TOČKA 3. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje: 

a) Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u školstvu 

Bjelovarsko-bilogorske županije za 2022. godinu; 

b) Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u sportu i 

rekreaciji Bjelovarsko-bilogorske županije za 2022. godinu; 

c) Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi 

Bjelovarsko-bilogorske županije za 2022. godinu; 

d) Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u tehničkoj 

kulturi Bjelovarsko-bilogorske županije za 2022. godinu; 

e) Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u socijalnoj 

skrbi Bjelovarsko-bilogorske županije za 2022. godinu; 

f) Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u zdravstvu 

Bjelovarsko-bilogorske županije za 2022. godinu; 

g) Zaključka o prihvaćanju Izvještaja o izvršenju programa javnih potreba u djelatnosti 

Hrvatske gorske službe spašavanja, Stanice Bjelovar za 2022. godinu“ 

 

a) 

 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 26 glasova „za“ donijet: 

ZAKLJUČAK 

 o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u školstvu Bjelovarsko-

bilogorske županije za 2022. godinu 

 

b) 

 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 26 glasova „za“ donijet: 

ZAKLJUČAK 

 o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u sportu i rekreaciji 

Bjelovarsko-bilogorske županije za 2022. godinu 

 



 

c) 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 26 glasova „za“ donijet: 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi Bjelovarsko-

bilogorske županije za 2022. godinu 

 

d) 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 26 glasova „za“ donijet: 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi 

Bjelovarsko-bilogorske županije za 2022. godinu 

 

e) 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 24 glasova „za“ donijet: 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi 

Bjelovarsko-bilogorske županije za 2022. godinu 

 

f) 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 24 glasova „za“ donijet: 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u zdravstvu Bjelovarsko-

bilogorske županije za 2022. godinu; 

 

 

 



g) 

 Gđa. Dubravka Dragašević navela je da joj je drago kako je potaknula da se sredstva 

namijenjena za nadstrešnicu prenamijene u kupnju cipela. 

 Gđa. Mirjana Posavac pojasnila je kako su planirana sredstva za izgradnju nadstrešnice 

no, kako su cijene u međuvremenu porasle ta je investicija propala, odnosno ta sredstva nisu 

dostatna za takvu vrstu radova. Također, navela je kako HGSS sam određuje na što će potrošiti 

dodijeljena sredstva te ukoliko gđa. Dubravka Dragašević ima bilo kakvih sumnji, zna gdje 

treba uputiti prijavu. 

 Potom je sa 28 glasova „za“ donijet: 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvještaja o izvršenju programa javnih potreba u djelatnosti 

Hrvatske gorske službe spašavanja, Stanice Bjelovar za 2022. godinu 

 

 

TOČKA 4. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Zaključka o 

prihvaćanju Izvješća o radu i financijskim pokazateljima Ustanove za profesionalnu 

rehabilitaciju i zapošljavanje Suvenir Arbor i Zaštitne radionice Suvenir Arbor Vitae d.o.o. u 

2022. godini“. 

 Gđa. Dubravka Dragašević čestitala je ravnatelju, g. Zoranu Polenusu na kvalitetnom 

vođenju poslovanja Ustanove Suvenir Arbor te ga zamolila da pojasni kako tržište reagira na 

potražnju, odnosno da li je potražnja smanjena uslijed ovih okolnosti. 

 G. Zoran Polenus pojasnio je kako za vrijeme pandemije potražnja je bila smanjena, ali 

ne toliko koliko su očekivali, no sada se bilježi porast potražnje iako su cijene porasle u odnosu 

na ranije radi trenutne globalne situacije.  

 

 Potom je sa 30 glasova „za“ donijet 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskim pokazateljima Ustanove za profesionalnu 

rehabilitaciju i zapošljavanje Suvenir Arbor i Zaštitne radionice Suvenir Arbor Vitae 

d.o.o. u 2022. godini 

 

 

 



TOČKA 5. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Zaključka o 

prihvaćanju Izvješća o radu i financijskim pokazateljima za Bjelovarski sajam d.o.o. za 2022. 

godinu.“ 

 Gđa. Dubravka Dragašević upitala je koliki je prihod od prodanih ulaznica u 

prikazanom ukupnom prihodu te upitala postoji li neko rješenje za problem parkinga na 

Bjelovarskom sajmu kojeg kronično nedostaje. 

 G. Zlatko Salaj naveo je kako ne zna točan broj, ali će taj podatak poslati pisanim 

putem. 

 Gđa. Sandra Drašković navela je kako je cesta u Gudovcu raskopana već treću godinu 

pa od tu i taj nedostatak parkinga, ali to ljude ne sprječava da posjete Bjelovarski sajam. 

 G. Drago Hodak pohvalio je način rada Bjelovarskog sajma i naveo kako je to 

pokazatelj smjera u kojem ova županijska vlast želi ići. 

 

 U vijećnici je trenutno prisutno 32 vijećnika. 

 

 Potom je sa 29 glasova „za“ donijet  

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskim pokazateljima za Bjelovarski sajam d.o.o. 

za 2022. godinu. 

 

 

TOČKA 6. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Zaključka o 

prihvaćanju Izvješća o radu i financijskim pokazateljima Javne ustanove Razvojne agencije 

Bjelovarsko-bilogorske županije za 2022. godinu.“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 24 glasova „za“ donijet: 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskim pokazateljima Javne ustanove Razvojne 

agencije Bjelovarsko-bilogorske županije za 2022. godinu 

 

 



TOČKA 7. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Zaključka o 

prihvaćanju Izvješća o radu i financijskim pokazateljima za 2022. godinu Javne ustanove 

Zavoda za prostorno uređenje Bjelovarsko-bilogorske županije.“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 25 glasova „za“ donijet 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskim pokazateljima za 2022. godinu Javne 

ustanove Zavoda za prostorno uređenje Bjelovarsko-bilogorske županije 

 

TOČKA 8. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Zaključka o 

prihvaćanju Izvješća o radu i financijskim pokazateljima za 2022. godinu Županijske uprave za 

ceste Bjelovarsko-bilogorske županije.“ 

 Gđa. Dubravka Dragašević zamolila je ravnateljicu Županijske uprave za ceste, gđu. 

Natašu Koronc da pojasni situaciju sa cesto 3022 koja je izuzeta iz nadležnosti ŽUC-a i 

dodijeljena lokalnoj samoupravi. 

 Gđa. Nataša Koronc pozdravila je sve prisutne te navela kako je navedena cesta 

prekategorizirana u nerazvrstanu cestu na zahtjev načelnika Općine Kapela na što je ŽUC dao 

suglasnost. 

 Gđa. Sandra Drašković upitala je ravnateljicu da li je ravnateljica ili v.d. ravnateljice 

obzirom da se na službenim stranicama ŽUC-a navodi kao v.d. ravnateljice, a u dokumentima 

se potpisuje kao ravnateljica te zamolila da se stranice ažuriraju jer im još uvijek stoji da uslijed 

epidemioloških mjera nisu mogući posjeti iako je pandemija sada i službeno završena. 

 Gđa. Nataša Koronc ispričala se zbog krivih navoda na web stranici i navela kako ona 

nije ažurirana i pojasnila kako je ŽUC zaprimao stranke i za vrijeme pandemije sukladno 

uputama epidemiologa. Također, navela je kako je ravnateljica od listopada 2022. godine. 

 G. Ivan Beljan naveo je kako smatra da su županijske ceste najveći problem ove županije 

jer je potrebno 400 milijuna kuna da bi se županijske ceste dovele na razinu državnih cesta te 

smatra kako je potrebno pronaći rješenje ovog problema ili kroz EU fondove ili na neki drugi 

način. 

 Potom je sa 22 glasova „za“ donijet 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskim pokazateljima za 2022. godinu Županijske 

uprave za ceste Bjelovarsko-bilogorske županije 



TOČKA 9. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Zaključka o 

prihvaćanju Izvješća o radu i financijskim pokazateljima za 2022. godinu Javne ustanove za 

upravljanje zaštićenim dijelovima prirode Bjelovarsko-bilogorske županije“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 27 glasova „za“ donijet 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskim pokazateljima za 2022. godinu Javne 

ustanove za upravljanje zaštićenim dijelovima prirode Bjelovarsko-bilogorske županije 

 

 

TOČKA 10. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Zaključka o 

prihvaćanju Izvješća o radu i poslovanju Opće bolnice Bjelovar za 2022. godinu.“ 

 Gđa. Dubravka Dragašević istaknula je kako su, kada se počela raditi bolnica, vođeni 

pregovori s Radnikom d.d. te je ugovor u jednom trenutku skočio za 3,5 milijuna kuna krajem 

2019. godine, a 2020. godine kada raste cijena građevinskog materijala, bolnica uštedi 10 

milijuna kuna pa ju zanima na što je potrošen taj višak od 10 milijuna kuna? 

 Gđa. Sanela Grbaš-Bratković pozdravila je sve prisutne te navela kako se to sve odvijalo 

prije njezinog stupanja na dužnost ravnateljice, ali joj je objašnjeno kako se radi o pogrešnom 

izračunu. 

 G. Zlatko Barila pozdravio je sve prisutne zamolio je gđu. Sanelu Grbaš-Bratković 

odgovor na pitanje kada će se čekanje na preglede svesti na neki razuman rok? 

 Gđa. Sanela Grbaš- Bratković pojasnila je kako se sve hitne pretrage mogu obaviti kroz 

OHBP gdje se one obavljaju isti dan kada se pacijent javi, a ostale, elektivne pretrage, za koje 

se smatra da nisu hitne, obavljaju se u bolnici i na red čekanja moguće je utjecati kroz nabavu 

dodatne opreme što se i provodi. 

 G. Ivan Beljan naveo je kako je ranije bolnica redovno radila s 1,5 milijuna eura minusa 

te ga zanima kakva je sada situacija i kada se predviđa preuzimanje bolnice od strane države? 

 Gđa. Sanela Grbaš-Bratković navela je kako je planirano preuzimanje od strane države s 

1.1.2024. godine. Vezano za stanje proračuna, navela je kako su završili godinu u minusu 23 

milijuna kuna te pojasnila kako se bolnica financira od strane HZZO-a koji je monopolist u 

našoj državi i sam određuje cijenu usluga koja je niska u odnosu na cijene materijala, a bolnica 

nije privatnik da može reći kako joj se pojedini pregledi ne isplate u odnosu na trošak 

provođenja pregleda i iznos same usluge pregleda već je u obvezi zaštiti pučanstvo i pružiti 

zdravstvenu zaštitu svima. 



 Potom je sa 26 glasova „za“ donijet  

 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o radu i poslovanju Opće bolnice Bjelovar za 2022. godinu 

 

 

TOČKA 11. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Zaključka o 

prihvaćanju Izvješća o radu i poslovanju Doma zdravlja Bjelovarsko-bilogorske županije za 

2022. godinu.“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 25 glasova „za“ donijet 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o radu i poslovanju Doma zdravlja Bjelovarsko-bilogorske 

županije za 2022. godinu. 

 

 

TOČKA 12. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Zaključka o 

prihvaćanju Izvješća o radu i poslovanju Daruvarskih toplica Specijalne bolnice za medicinsku 

rehabilitaciju za 2022. godinu.“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 27 glasova „za“ donijet 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o radu i poslovanju Daruvarskih toplica Specijalne bolnice za 

medicinsku rehabilitaciju za 2022. godinu 

 

 

 

 

 



TOČKA 13. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Zaključka o 

prihvaćanju Izvješća o radu Savjeta mladih Bjelovarsko-bilogorske županije za 2022. godinu.“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 25 glasova „za“ donijet 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o radu Savjeta mladih Bjelovarsko-bilogorske županije za 2022. 

godinu 

 

 

TOČKA 14. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Zaključka o 

prihvaćanju Izvještaja o radu i poslovanju Zavoda za hitnu medicinu Bjelovarsko-bilogorske 

županije za 2022. godinu.“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 25 glasova „za“ donijet 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvještaja o radu i poslovanju Zavoda za hitnu medicinu Bjelovarsko-

bilogorske županije za 2022. godinu 

 

 

TOČKA 15. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Zaključka o 

prihvaćanju Izvješća o radu i poslovanju Zavoda za javno zdravstvo Bjelovarsko-bilogorske 

županije za 2022. godinu.“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 22 glasa „za“ donijet 

 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o radu i poslovanju Zavoda za javno zdravstvo Bjelovarsko-

bilogorske županije za 2022. godinu 

 



TOČKA 16. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Zaključka o 

prihvaćanju Izvješća o poslovanju Doma za starije osobe Bjelovar za 2022. godinu.“ 

 Gđa. Dubravka Dragašević navela je problematiku broja korisnika Doma za starije osobe 

i kapaciteta Doma gdje je navedeno kako je broj korisnika 253, a kapacitet 250, stoga ju zanima 

da li i ovdje korisnici spavaju po dvoje u krevetu kao što je nedavno bio slučaj u jednoj bolnici 

u Zagrebu? 

 Gđa. Andrea Prugovečki Klepac pojasnila je kako je Dom za starije osobe Bjelovar 

registriran za 250 ljudi, ali ima kapacitete i za više ljude. Pregledom inspekcije naređeno je da 

se broj ljudi svede na tih 250 kako je i registrirano što je i učinjeno, a sigurno nije bilo slučajeva 

gdje bi dvoje ljudi spavali u istom krevetu. 

 G. Ivan Beljan izrazio je žaljenje što nema ravnateljice na ovoj sjednici jer ima dosta 

zanimljivih pitanja, posebno lista čekanja za smještaj u Domu za starije osobe. 

 G. Andrea Prugovečki Klepac pojasnila je kako su liste čekanje velike jer takva vrsta 

usluge nedostaje kako u našoj županiji, tako i u cijeloj državi. 

 Potom je sa 22 glasa „za“ donijet  

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o poslovanju Doma za starije osobe Bjelovar za 2022. godinu 

 

 

TOČKA 17. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Zaključka o 

prihvaćanju Izvješća o dodjeli bespovratnih potpora Bjelovarsko-bilogorske županije za 

razvoj gospodarstva i obrtništva u 2022. godini.“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 23 glasova „za“ donijet 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o dodjeli bespovratnih potpora Bjelovarsko-bilogorske županije 

za razvoj gospodarstva i obrtništva u 2022. godini 

 

 

 

 



TOČKA 18. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Zaključka o 

prihvaćanju Programa rada Povjerenstva za ravnopravnost spolova Bjelovarsko-bilogorske 

županije za 2023. godinu“ 

 Gđa. Sandra Drašković navela je kako Program rada Povjerenstva ne govori zapravo 

ništa, odnosno ne sadrži podatke o tome što će se raditi i kada će se raditi, ali sadrži stavku koja 

kaže kako će Povjerenstvo podnositi Izvješće o radu Županijskoj skupštini, a ona se ne sjeća da 

je ono i podneseno za 2022. godinu te joj je žao što predsjednice Povjerenstva nema na ovoj 

sjednici te je ujedno i zamolila da kvalitetnije obnaša dužnost predsjednice Povjerenstva za 

ravnopravnost spolova, a ukoliko ne zna kako zamolila je g. Silvestra Štefovića da joj u tome 

pomogne budući da se ovdje ne radi samo o ravnopravnosti žena ukoliko je on protiv toga. 

 G. Silvestar Štefović naveo je kako on nikada nije bio protiv Povjerenstva za 

ravnopravnost spolova već je bio protiv načina rada tog Povjerenstva, a ako je svakako će 

pomoći kolegici da dužnost predsjednice obavlja bolje nego što je to do sada. 

 Potom je sa 18 glasova „za“ donijet 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Programa rada Povjerenstva za ravnopravnost spolova Bjelovarsko-

bilogorske županije za 2023. godinu 

 

 

TOČKA 19. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Odluke o osnivanju 

Savjeta za socijalnu skrb Bjelovarsko-bilogorske županije.“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 24 glasa „za“ donijeta 

ODLUKA 

o osnivanju Savjeta za socijalnu skrb Bjelovarsko-bilogorske županije 

 

 

TOČKA 20. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje: 

a) Odluke o donošenju Strategije razvoja palijativne skrbi u Bjelovarsko-bilogorskoj 

županiji za razdoblje 2023. – 2027. godine, 



b) Zaključka o prihvaćanju Akcijskog plana razvoja palijativne skrbi u Bjelovarsko-

bilogorskoj županiji za razdoblje 2023. – 2027. godine“ 

  

a) 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 22 glasova „za“ donijeta  

ODLUKA 

o donošenju Strategije razvoja palijativne skrbi u Bjelovarsko-bilogorskoj županiji za 

razdoblje 2023. – 2027. godine 

 

b) 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 25 glasova „za“ donijet 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Akcijskog plana razvoja palijativne skrbi u Bjelovarsko-bilogorskoj 

županiji za razdoblje 2023. – 2027. godine 

 

 

TOČKA 21. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Zaključka o 

prihvaćanju Prijedloga Sporazuma oko diobe prostora, radnika, vozila i opreme između Doma 

zdravlja Bjelovarsko-bilogorske županije i Zavoda za hitnu medicinu Bjelovarsko-bilogorske 

županije.“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 24 glasa „za“ donijet 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Prijedloga Sporazuma oko diobe prostora, radnika, vozila i opreme 

između Doma zdravlja Bjelovarsko-bilogorske županije i Zavoda za hitnu medicinu 

Bjelovarsko-bilogorske županije 

  

 

 



TOČKA 22. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje: 

a) Odluke o davanju suglasnosti na Statut Doma zdravlja Bjelovarsko-bilogorske 

županije, 

b) Odluke o davanju suglasnosti na Statut Zavoda za hitnu medicine Bjelovarsko-

bilogorske županije, 

c) Odluke o davanju suglasnosti na Statut Zavoda za javno zdravstvo Bjelovarsko-

bilogorske županije, 

d) Odluke o davanju suglasnosti na Statut Zdravstvene ustanove Ljekarne Bjelovar, 

e) Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Daruvarski toplica 

Specijalne bolnice za medicinsku rehabilitaciju.“ 

  

a) 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 22 glasa „za“ donijeta 

ODLUKA 

o davanju suglasnosti na Statut Doma zdravlja Bjelovarsko-bilogorske županije 

 

b) 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 24 glasa „za“ donijeta 

ODLUKA 

o davanju suglasnosti na Statut Zavoda za hitnu medicine Bjelovarsko-bilogorske 

županije 

 

c) 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 24 glasa „za“ donijeta 

ODLUKA 

o davanju suglasnosti na Statut Zavoda za javno zdravstvo Bjelovarsko-bilogorske 

županije 

 

 



d) 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 24 glasa „za“ donijeta 

ODLUKA 

o davanju suglasnosti na Statut Zdravstvene ustanove Ljekarne Bjelovar 

 

e) 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 24 glasa „za“ donijeta 

ODLUKA 

o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Daruvarski toplica 

Specijalne bolnice za medicinsku rehabilitaciju 

 

 

 

TOČKA 23. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Odluke o davanju 

ovlaštenja ravnateljici Medicinske škole Bjelovar za potpisivanje ugovora sa dobavljačem 

opreme ponovljenog postupka Grupe II – Laboratorijska oprema, u projektu Regionalni centar 

kompetentnosti Medicinske škole Bjelovar KK.09.1.3.01.0006.“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 24 glasa „za“ donijeta 

ODLUKA 

o davanju ovlaštenja ravnateljici Medicinske škole Bjelovar za potpisivanje ugovora sa 

dobavljačem opreme ponovljenog postupka Grupe II – Laboratorijska oprema, u 

projektu Regionalni centar kompetentnosti Medicinske škole Bjelovar 

KK.09.1.3.01.0006 

 

 

 

 



 

TOČKA 24. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje: 

a) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Rukavice i 

maske, 

b) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Medicinska i 

ostala oprema za otorinolaringologiju, oftalmologiju, ostale kirurške grane i 

anesteziju.“ 

 

a) 

 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 26 glasova „za“ donijeta 

ODLUKA 

o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, Saneli 

Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Rukavice i maske 

 

b) 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 26 glasova „za“ donijeta 

ODLUKA 

o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, Saneli 

Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Medicinska i ostala 

oprema za otorinolaringologiju, oftalmologiju, ostale kirurške grane i anesteziju 

 

 

 

TOČKA 25. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Odluke o davanju 

suglasnosti za nastavak postupka javne nabave za izvođenje radova na projektu pod nazivom 

„Obnova terapijskog bazena i prostora masaže“ u Daruvarskim toplicama Specijalnoj bolnici 

za medicinsku rehabilitaciju.“ 



 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 25 glasova „za“ donijeta 

ODLUKA 

o davanju suglasnosti za nastavak postupka javne nabave za izvođenje radova na 

projektu pod nazivom „Obnova terapijskog bazena i prostora masaže“ u Daruvarskim 

toplicama Specijalnoj bolnici za medicinsku rehabilitaciju 

 

 

TOČKA 26. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Odluka o davanju 

ovlaštenja ravnatelju Zavoda za hitnu medicinu Bjelovarsko-bilogorske županije, Nenadu 

Mrzlečkom, mag. oec., za provedbu postupka javne nabave: Vozila za hitnu medicinsku 

pomoć.“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 26 glasova „za“ donijeta 

ODLUKA 

o davanju ovlaštenja ravnatelju Zavoda za hitnu medicinu Bjelovarsko-bilogorske 

županije, Nenadu Mrzlečkom, mag. oec., za provedbu postupka javne nabave: Vozila za 

hitnu medicinsku pomoć 

 

 

TOČKA 27. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Zaključka o 

davanju suglasnosti na Odluku o proširenju djelatnosti Zavoda za javno zdravstvo Bjelovarsko-

bilogorske županije.“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 25 glasova „za“ donijet 

ZAKLJUČAK 

o davanju suglasnosti na Odluku o proširenju djelatnosti Zavoda za javno zdravstvo 

Bjelovarsko-bilogorske županije 

 

  

 



 

 Sjednica je završila u 14:15  

 

 

ZAPISNIK SASTAVILA:    PREDSJEDNIK  

    ŽUPANIJSKE SKUPŠTINE  

ELA VOJTEK    SLAVKO DOŠEN 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


